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Styrelsemöte	nr	1		2019	
Tid:		 Onsdag	2019-03-20	
Plats:		 Hemma	hos	Per	
Närvarande:		 Peter	Hallblom	

Mats	Hjälm	
Göran	Jonsson	
Per	Strandberg	
Christer	Jacobsson	
	

1.	Mötet	öppnas	
Peter	Hallblom	förklarade	mötet	öppnat.	

2.	Val	av	mötesordförande	och	sekreterare	
Till	mötesordförande	och	sekreterare	valdes	Peter	Hallblom	respektive	Per	Strandberg.	

3.	Föregående	protokoll	
Föregående	protokoll	föredrogs	och	godkändes.	

4.	Ekonomi	
Christer	rapporterade	det	ekonomiska	läget.	Det	finns	idag	ca	48	100	kr	i	kassan.	
Alla	båtplatsinnehavare	har	betalat.	
Krister	har	blivit	huvudman	för	föreningen.	

5.	Aktiviteter	
Verksamhetsberättelsen	för	2018	diskuterades	och	uppdaterades.	

6.	Övrigt		
Y-bommar	diskuterades.	
De	begagnade	som	inköptes	är	lite	för	korta	och	några	ska	troligen	säljas.	
Gästbrygga	och	bojar	diskuterades.	
En	typ	ångbåtsbrygga	på	södra	sidan	diskuterades.	
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7.	Ändringar	av	stadgar	

Styrelsen	enades	om	följande	förslag	till	ändringar	av	stadgar:	

• Antal	styrelsemöten	per	år	ändras	till	erforderligt	antal.	
• Båtplatserna	skall	vara	personliga,	d	v	s	de	ska	ej	kunna	ärvas	inom	familjen.	
• Styrelsen	ansvarar	för	all	andrahands	uthyrning.	Innehavaren	av	båtplatsen	ska	inte	hyra	ut	sin	

plats.		
• Om	en	båtplatsinnehavare	inte	haft	båt	i	under	två	år	så	går	båtplatsen	tillbaka	till	klubben	det	

tredje	året.	
• Senaste	datum	för	anmälan	att	båtplatsinnehavare	avser	använda	av	sin	båtplats	är	15	juni.	Om	

besked	inte	erhålls	så	kan	styrelsen	hyra	ut	båtplatsen	det	året.	
	

7.	Omval	
Omval	vid	årsmötet	enligt	de	nya	stadgarna	diskuterades.	
Det	skall	i	år	vara	två	styrelseledamöter,	kassör	och	sekreterare.	
Styrelsen	föreslår	sittande	styrelseledamöter.	
KEA	har	meddelat	att	han	inte	vill	vara	med	i	valberedningen.	
Styrelsen	är	valberedning	och	föreslår	Mattis	Kempff	till	revisor.	
	
8.	Medlemmar	
Nya	medlemmar	och	uppdaterad	medlemslista	i	båtunionens	lista	BAS	gicks	igenom.	
Krister	har	uppdaterat	listan	och	tagit	bort	några	medlemmar.	
	
9.	Båtplatser	och	kölistan	
Båtplatser	och	kölistan	diskuterades.	
	
10.	Inköp	utemöbler	
Bidrag	till	utemöbler	har	erhållits	från	Vika	Blomsterfond.		
Per	visade	några	förslag	med	bord	och	två	bänkar	ihopmonterade	till	en	möbel.	
Det	ser	praktiskt	ut	och	bedömdes	minska	risken	för	stöld.	
Mötet	beslutade	att	Per	beställer	2	st	möbler.	

11.	Kommande	möten	
Årsmöte	datum:	tisdag	23	april,	kl	19,	bystugan	

12.	Mötet	avslutas	
Ordföranden	tackade	för	givande	diskussioner	och	förklarade	mötet	avslutat.	
	
Nedskrivet	av	
Per	Strandberg,	sekreterare	


